



## COMMUNICATION

### **LATEST DECISIONS OF THE FIA WORLD MOTOR SPORT COUNCIL CONCERNING KARTING**

At its meeting on 10 December 2010 in Monaco and on proposals of the International Karting Commission Members, the FIA World Motor Sport Council took in particular the following decisions concerning Karting:

#### **2011 finale of the CIK-FIA «U18» Karting World Championship and CIK-FIA Karting Academy Trophy**

At its meeting on 3 November, the World Council had ratified the programme of the CIK-FIA «U18» Karting World Championship and CIK-FIA Karting Academy Trophy, granting the organisation of their third and last event to Bahrain, where a brand-new circuit is currently being built and has already been pre-inspected by the CIA-FIA Officials. The date of this event has been validated: it will take place on 3, 4 and 5 November 2011.

The complete 2011 calendar of these two competitions therefore appears as follows:

08-10 July: Ortona (ITA)  
26-28 August: Essay (FRA)  
03-05 November: Bahrain (BHR)

The preliminary test days will be staged on 3 and 4 June 2011, on a track which remains to be determined.

#### **2011 calendar of the CIK-FIA European Superkart Championship**

14-15 May: Magny-Cours (FRA)  
10-12 June: Most (CZE)  
05-07 August: Assen (NLD)

#### **Tenders**

Within the framework of the invitations to tender issued by the FIA as regards Karting, the following bidders have been retained:

- Panta for the single-supply of fuel in the CIK-FIA Championships held in Europe on short circuits in 2011. Second-generation "E10" type fuel (non-food bio-ethanol) will be supplied to the competitors of the 2011 «U18» World Karting Championship and CIK-FIA Karting Academy Trophy;

*For Media Information Purposes - No Regulatory Value*

For further information on the CIK-FIA, please consult our Internet site:  
[www.cikfia.com](http://www.cikfia.com)

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)  
Administration: 2, chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Switzerland  
Tel.: +41 22 306 10 80 - Fax: +41 22 306 10 90 - Email: [cik@fia.com](mailto:cik@fia.com)



## COMMUNICATION

- Dunlop for the single-supply of tyres in the CIK-FIA Championships, Cups and Trophies for KZ1 and KZ2 in 2011;
- Vega for the single-supply of tyres in the CIK-FIA Championships, Cups and Trophies for KF2 and KF3 held in Europe in 2011;
- Le Cont for the single-supply of tyres in the 2011 «U18» Karting World Championship and CIK-FIA Karting Academy Trophy.

For each of the six categories concerned by the invitations to tender issued by the FIA for 2011, the tyre-Manufacturers will offer free racing tyres to all participants! To this exceptional promotion the tyre-Manufacturers concerned will still add rewards for the prize-winners, either in the form of money prizes or as sets of new tyres.

*For Media Information Purposes - No Regulatory Value*

For further information on the CIK-FIA, please consult our Internet site:  
**[www.cikfia.com](http://www.cikfia.com)**

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)  
Administration : 2, chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Switzerland  
Tel.: +41 22 306 10 80 - Fax: +41 22 306 10 90 - Email: [cik@fia.com](mailto:cik@fia.com)



## **DERNIÈRES DÉCISIONS DU CONSEIL MONDIAL DU SPORT AUTOMOBILE DE LA FIA CONCERNANT LE KARTING**

À l'occasion de sa réunion du 10 décembre 2010 à Monaco et sur propositions des membres de la Commission Internationale de Karting, le Conseil Mondial du Sport Automobile de la FIA a pris, entre autres, les décisions suivantes en matière de Karting:

### **Finale 2011 du Championnat du Monde «M18» de Karting de la CIK-FIA et du Trophée Académie de Karting de la CIK-FIA**

Lors de sa réunion du 3 novembre dernier, le Conseil Mondial avait enteriné le programme du Championnat du Monde «M18» de Karting et du Trophée Académie de Karting de la CIK-FIA et accordé l'organisation de leur troisième et dernière épreuve à Bahreïn, où un tout nouveau circuit est en cours de construction et a déjà fait l'objet d'une pré-inspection par les Officiels de la CIK-FIA. La date de cette épreuve est désormais validée : elle aura lieu les 3, 4 et 5 novembre 2011.

Le calendrier 2011 complet de ces deux compétitions se présente dès lors comme suit :

08-10 juillet : Ortona (ITA)  
26-28 août : Essay (FRA)  
03-05 novembre : Bahreïn (BHR)

Les journées d'essais préliminaires auront lieu les 3 et 4 juin 2011, sur une piste qui reste à définir.

### **Calendrier 2011 du Championnat d'Europe de Superkart de la CIK-FIA**

14-15 mai : Magny Cours (FRA)  
10-12 juin : Most (CZE)  
05-07 août : Assen (NLD)

### **Appels d'offres**

Dans le cadre des appels d'offres menés par la FIA en matière de Karting, les sociétés soumissionnaires suivantes ont été retenues :

- Panta pour la fourniture unique de carburant dans les Championnats de la CIK-FIA se disputant en Europe sur circuits courts en 2011. Un carburant de type "E10" de seconde génération

*Aux fins d'information Médias - Aucune valeur réglementaire*

Pour plus d'informations sur la CIK-FIA, veuillez consulter notre site Internet :  
**[www.cikfia.com](http://www.cikfia.com)**

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)  
Administration : 2 chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Suisse  
Tél. : +41 22 306 10 80 - Fax : +41 22 306 10 90 - Courriel : [cik@fia.com](mailto:cik@fia.com)



## COMMUNICATION

(bio-éthanol non alimentaire) sera fourni aux concurrents disputant le Championnat du Monde «M18» CIK-FIA et le Trophée Académie de Karting CIK-FIA;

- Dunlop pour la fourniture unique de pneumatiques dans les Championnats, Coupes et Trophées CIK-FIA de KZ1 et KZ2 en 2011;
- Vega pour la fourniture unique de pneumatiques dans les Championnats, Coupes et Trophées CIK-FIA de KF2 et KF3 se disputant en Europe en 2011;
- Le Cont pour la fourniture unique de pneumatiques dans le Championnat du Monde «M18» CIK-FIA et le Trophée Académie de Karting CIK-FIA en 2011.

Pour chacune des six catégories concernées par les appels d'offres lancés par la FIA pour 2011, les Manufacturiers offriront la gratuité des pneus de course à tous les participants ! À cette promotion exceptionnelle, les manufacturiers concernés ajoutent encore des récompenses pour les lauréats, tantôt sous forme de primes, tantôt sous forme de lots de pneus neufs.

*Aux fins d'information Médias - Aucune valeur réglementaire*

Pour plus d'informations sur la CIK-FIA, veuillez consulter notre site Internet :  
**[www.cikfia.com](http://www.cikfia.com)**

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)  
Administration : 2 chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Suisse  
Tél. +41 22 306 10 80 - Fax: +41 22 306 10 90 - Email : [cik@fia.com](mailto:cik@fia.com)